
 

 

                          Zápis ze zasedání Akademického senátu Vysoké školy 

technické a ekonomické v Českých Budějovicích, 

Okružní 10, 370 01 České Budějovice 

 

26. zasedání ze dne 1. 3. 2010 

 

 

 

Přítomni:  
Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Zdeněk Raab, Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, Eva Pšikalová, 

Lenka Dvořáková, Vojtěch Stehel, Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D., Michal Štěrba, Mgr. Jitka 

Ryndová 

 

Nepřítomni: 
RNDr. Jana Krejsová, Mgr. Věra Kurcová 

 

Hosté: 
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., prof. Ing. Jan Váchal, CSc., Ing. Petr Mulač, Mgr. Lenka 

Hrušková, Ph.D., Eva Dušková, Andrea Štěpánková 

 

 

Zasedání Akademického senátu VŠTE se zúčastnilo 9 členů. Akademický senát VŠTE byl 

usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, 

zápis provedla Ing. Zdeňka Chmelová. 

 

Program mimořádného 26. zasedání: 

- Informace rektora o situace týkající se rozpočtu: 

 

- Předneseny informace z MŠMT o zrušení ukazatele F, kterým se financují nově 

vzniklé veřejné vysoké školy. 

- Z ukazatele F měla dle původních dohod s pracovníky MŠMT VŠTE čerpat v roce 

2010 přibližně 31 mil. Kč. 

- Při zachování současného vývoje čerpání rozpočtu školy by schodek rozpočtu činil 

31: 12. 2010 více než 16 mil. Kč (a to ještě za podmínky, že VŠTE nezvýší počet 

nových studentů pro akademický rok 2010/2011). 

- Pro tento kalendářní rok připouští pracovníci MŠMT možnost financování 

přibližně 1720 normostudentů. 

- V návaznosti na změnu financování VŠTE není ze strany MŠMT v současné době 

vyřešen počet studentů, kteří smí v roce 2010 a posléze v roce 2011 nově zahájit 

studium na VŠTE. 

- Plánované jednání s MŠMT, s předsedou konference rektorů. 

- Je nutné připravit strukturální změny v organizaci výuky, reformulovat strategické 

cíle školy, upravit příjmovou i výdajovou stránku rozpočtu apod. 

- Je zřejmé, že rozhodnutí MŠMT negativně poznamená chod a výsledky školy na 

několik let. 

- Návrh na novelizaci vnitřního předpisu Volební a jednací řád Akademického 

senátu VŠTE nebude zatím rektorem předložen. 

- Mgr. Šimsová informovala, že plánované zasedání na 12. 3. 2010 je zrušeno. 



 

 

Členové akademického senátu byli seznámeni s informacemi a jmenovitě vyjádřili podporu 

pověřenému rektorovi Ing. Vochozkovi a vyzvali jej, aby podnikl veškeré kroky vedoucí ke 

zmírnění následků rozhodnutí MŠMT o zrušení financování VŠTE z ukazatele F na chod školy. 

 

 

V Českých Budějovicích dne 1. 3. 2010 

 

Zapsala:  Ing. Zdeňka Chmelová 

 

Ověřil (a):  Mgr. Bc. Šimsová Bronislava, v.r. 

 

  Ing. Zdeněk Raab, v.r. 

 

Eva Pšikalová, v.r. 

 


